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§ 153 
Utveckling av båtlivet i Stockholm 

Svar på skrivelsen från Emilia Bjuggren m.fl. (S) 
Dnr: 424-402-2012 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-11-06. 

Idrottsnämnden lämnade den 20 juni 2012 en skrivelse av Emilia Bjuggren m.fl. (S) till förvalt-

ningen för beredning. I skrivelsen anges att Heleneborgs båtklubb (HBK), belägen i Pålsundet, 

tagit fram ett förslag till att anlägga en brygga med 30 gästplatser och 30 fasta båtplatser, mot 

bakgrund av den rådande bristen på båtplatser. En del av lösningen på denna brist anges vara 

att berörda nämnder fattar beslut om att bygga bryggan och iordningsställa en toatömningssta-

tion. Heleneborgs båtklubb har till stadsbyggnadskontoret lämnat en bygglovsansökan avseen-

de återuppbyggnad av tidigare brygga längs Söder Mälarstrand, mittemot Mälarvarvet, samt 

uppförande av en miljöstation. Stadsbyggnadsnämnden har under hösten till klubben meddelat 

avslag på inskickat bygglov. Förvaltningen ser också svårigheter med en gästbrygga på den fö-

reslagna platsen.  

 

Förvaltningen håller med skrivelsens författare om att det finns behov av fler båtplatser i Stock-

holm. Bristen på båtplatser behandlas i den policy för fritidsbåtslivet som antogs av både id-

rottsnämnden och exploateringsnämnden i oktober 2013. Att det också är en stor brist på gäst-

hamnsplatser i Stockholm är välkänt. En genomgång av lämpliga platser för utveckling av gäst-

hamnar bör göras och redovisas till nämnden under 2014. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande: 

Nämnden bifaller skrivelsen. 

Nämnden anför därutöver följande:  

Vi tackar förvaltningen för svaret på skrivelsen där förvaltningen håller med om att det finns 

behov av fler båtplatser i Stockholm. Förvaltningen omnämner också den policy för fritids-

båtlivet som antogs av idrottsnämnden och exploateringsnämnden i oktober 2013, i vilken 

det konstateras att det råder stor brist på gästhamnsplatser i Stockholm.  

 

Vi noterar också att förvaltningen i sitt svar på skrivelsen lyfter fram att förvaltningen inte är 

remissinstans i frågor som avser bygglov på icke idrottsmarksområde (Y-mark), i det här  
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fallet en ny brygga. Detta bör rättas till då idrottsnämnden ansvarar för fritidsbåtslivet och 

bl.a. hanterar nya bryggplatser som också omnämns i den nya båtpolicyn.  

 

Skrivelsen har tidigare behandlats i bl.a. Södermalms stadsdelsnämnd där Moderaterna ut-

tryckte förståelse för behovet av nya båtplatser, såväl för stockholmarna som för gästande 

besökare, och beviljade skrivelsen. Det ansvariga borgarrådet Kevius blir svaret skyldig var-

för skrivelsen inte beviljas i idrottsnämnden.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 

§ 154 
Information och övriga frågor  
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande 

 

Idrottsnämnden tackade för informationen. 

 

Olof Öhman informerade: 

- Basketklubben Stockholm Eagles riskerar att stängas av för träning från den anläggning 

de nyttjar. Detta på grund av bristande betalningsförmåga, trots att föreningen har bevil-

jats anstånd och att en avbetalningsplan har upprättats. 

 

- Förvaltningen har en del problem med isproduktionen, beroende på det för årstiden mil-

da vädret. Så snart vädret tillåter kommer flera skidspår att anordnas på Gärdets sport-

fält och även i Tanto. Respektive stadsdelsnämnd sköter dessa spår. 

 

- Under tiden 28 november-1 december går SOC, internationell pingistävling, av stapeln i 

Eriksdalshallen. Nämnden kommer att få inbjudan till detta evenemang. 

 

 
Ärende utan personalrepresentation 
 

§ 155 
Städupphandling för Eriksdalsbadet 
Dnr: 125-1114-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Nämnden godkänner förslag till förfrågningsunderlag för upphandling gällande 

städning av Eriksdalsbadet.  

 

 


